
KS Tabor
Kmalu pravilnlk za Obvestlla - Informativno propagandna komi-

sija pri KK SZDL je v zadnjem času zelo aktivna. Spremlja vsa
dogajanja v KS in seznanja o njih krajane v mesečnem glasilu
Obvestila. Pripravili so tudi že osnutek pravilnika o izdajanju in
urejanju glasila, v katerega so zapisali vse pravice in dolžnosti
krajanov glede obveščanja, pa tudi vsa določila v zvezi z izdajanjem
glasila. Računajo, da bo KK SZDL po končani javni razpravi pravilnik
sprejela že aprila, imenovala uredniški odbor in odgovornega ured-
nika.

* • *

Komlsija )o zaživela - Odkar ima komisija za zdravstvo, socialno
varstvo in socialno skrbstvo novo predsednico, je njeno delo zaži-
velo. Clani komisije se redno sestajajo vsak mesec, dogovorijo se za
delo in pregledajo, kako so Jzpolnili naloge, ki so jih sprejeli na
prejšnjem sestanku. Tako so na tekoCem, kaj se dogaja in sproti
rešujejo vsa vprašanja. Na njihove seje redno prihaja tudi predstav-
nica cjbčinskega Centra za socialno delo.

* * *

Invalidi so zborovali - Društvo invalidov je eno izmed najbolj
aktivnih v KS Tabor. Po novoletnih aktivnostih se zdaj s polno paro
pripravljajo na »Majska srečanja 85«. Moški bodo v glavnem sodelo-
vali na športnih prireditvah, ženske pa bodo pripravile razstavo
ročnih izdelkov. V marcu so imeli letno konferenco, na kateri so
ocenili delo v preteklem letu in sprejeli naloge za letos. Tudi v
prihodnje bo na čelu društva izredno prizadevna Tončka Teršek.

* • •
Glas delegatov nl le prazna beseda - Delegaciji SIS za zdravstvo

se ni treba ubadati z nesklepčnostjo, saj se delegati radi odzivajo
vabilom za seje. Krajane tudi redno seznanjajo s svojim delom in
problematiko, ki jo rešujejo. Delegati se z odgovornimi dejavniki v KS
temeljito pripravijo na vsako zasedanje občinske zdravstvene skup-
nosti. Z zadovoljstvom ugotavljajo, da njihove pripombe in predlogi
na zasedanjih skupščine ne naletijo na gluha ušesa, ampak so skoraj
vedno tudi sprejeti.

* * •

Predlog - Delegacija SIS za zdravstvo je predlagala Zdravstve-
nemu domu Center, naj bi se z mestnim potniškim prometom dogo-
voril o boljši možnosti prihoda do zdravstvenega doma, z reševalno
službo pa o pomoči starejšim in bolj oddaljenim bolnikom. Na
odgovor 6e Cakajo.

* • *

KrlUčno o poročllu ZKS - V marcu so vse tri osnovne organizacije
ZK na Taboru med drugim ocenile poročilo o delovanju občinske
organizacije ZKS Ljubljana Center za čas od marca 1984 do marca
1985. Med razpravami so ugotavljali, da pripravljenost za de/o v
krajevnih skupnostih upada. Na taboru, denimo, že več mesecev
iščejo Cloveka, ki bi bil pripravljen biti načelnik narodne zaščite. Ne
morejo izpopolniti enot civilne zaščite, delegacije so zdesetkane,
Ijudje pa niso voljni sprejemati funkcij. Po mnenju članov ZK je
krivda tudi v občutku Ijudi, da je že mnogo stvari naprej odločenih in
delegati le dvigujejo roke, ne da bi imeli možnost resničnega odloča-
nja. Ker so v osnovnih organizacijah v KS pretežno upokojenci in
gospodinje, so se zaustavili tudi ob vse težjem položaju upokojen-
cev. Nikakor ne sprejemajo mnenja, da mora združeno delo dajati
tolikšne dajatve, da lahko upokojenci sprejemajo svoje pokojnine
Pokojnina je sad minulega dela in ne miloščine.

Spraševali pa so se tudi, Kam gre ves denar, ki se zbere iz raznih
prispevkov, manjka pa ga povsod (pokojnine, zdravstvo, otroško
varstvo). Zelo ostri so bili tutii, ko je nanesla beseda na stanovanjsko
samoupravo. Prav tu, menijo, ni vse tako, kot bi moralo biti. Slišati jo
za pretirane stroške za reprezentanco, nagrade funkcionarjev, neiz-
terjane stanovanjske najemnine (pri tolikšnem strokovnem aparatu!)
in podobno. Komunisti zahtevajo, da se zaostri odgovornost tudi v
praksi in ne le na papirju na vseh ravneh in v vseh okoljih.
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